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Een vergadering naar aanleiding van een eerdere BALV in april j.l. 

Daarin kwam een eventuele verandering in de opzet van de ranking ter sprake. 

Op dat moment mocht het niet in stemming worden gebracht omdat het oorspronkelijke 

voorstel iets werd gewijzigd. 

Daarom deze extra vergadering,alleen over dit voorstel. 

   

Aanwezig;  5 bestuursleden en 6 leden van de ZDF. 

                   Tevens een 14 tal volmachten 

. 

Joke heet iedereen welkom en opent de vergadering 

Het voorstel was om koppels knock-out en singles in poules te spelen. 

Met de volmachten meegerekend werd het 9 tegen 9 en 2 onthoudingen. 

 

Volgens de reglementen en statuten blijft het bij staking van de stemmen,zoals dit wordt 

genoemd, alles bij het oude. 

Er zal dus komend seizoen niets veranderen aan de opzet van de ranking. 

 

Joke bedankt iedereen voor zijn komst en sluit deze vergadering. 

 

Monique Schrijvers. 

 


